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PROTOKÓŁ Nr V/11 
 

Piątej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 
 odbytej w dniu 28 lutego 2011 roku  

w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach 
przy ul. Konopnickiej 4 

 
 

Początek obrad rozpoczęto o godz. 10.00 zakończono o godz. 14.30. 
 

Pan Zbigniew Paweł Czabrycki – Przewodniczący Rady Miejskiej serdecznie 
przywitał wszystkich radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości na V sesji Rady Miejskiej  
w Jezioranach. 

Następnie Pan Zbigniew Paweł Czabrycki – Przewodniczący Rady Miejskiej  
na sekretarza obrad powołał  Radnego Krzysztofa Grabowskiego. 
 

Po czym Pan Zbigniew Czabrycki – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
V sesję Rady Miejskiej w Jezioranach oraz oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie  
w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  
15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – lista 
obecności radnych stanowi załącznik nr 19 do protokołu, natomiast lista zaproszonych 
gości stanowi załącznik nr 20. 

  
Pan Przewodniczący  przedstawił porządek obrad V sesji: 
 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 
2. Wręczenie wyróżnień Mistrzom Sportu Szkolnego Gminy Jeziorany za rok 2010. 
3. Interpelacje i wnioski radnych. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
5. Uchwalenie budżetu gminy na 2011 rok: 

              a)    wystąpienie Burmistrza w sprawie projektu budżetu, 
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, 
c) opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych, 
d) odczytanie wniosków Komisji uwzględnionych przez Burmistrza w projekcie uchwały 

budżetowej, 
e) odczytanie wniosków Komisji nie uwzględnionych przez Burmistrza w projekcie uchwały 

budżetowej, 
f) dyskusja nad projektem budżetu, 
g) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

 
6. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2011-2020: 

a)    wystąpienie Burmistrza w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany  
na lata 2011-2020, 
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, 
c) opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych, 
d) dyskusja nad Wieloletnią  Prognozą Finansową Gminy Jeziorany na lata 2011-2020, 
e) głosowanie nad uchwałą w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany 

na lata 2011-2020 . 
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7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) planu pracy Rady Miejskiej na 2011 rok, 
2) przyjęcia programu współpracy gminy Jeziorany z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2011 rok, 

3) określenia trybu i zasad postępowania o udzielenie dotacji dla podmiotów niezaliczanych do 
sektora finansów publicznych i niedziałających w celu osiągnięcia zysku, sposobu jej 
rozliczania oraz kontroli wykonywania zleconego zadania, 

4) określenia warunków sprzyjających rozwojowi sportu w gminie Jeziorany, 
5) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

rok 2011, 
6) przyjęcia w 2011 r.  wniosku o dofinansowanie projektu systemowego pod tytułem  „Rozwój 

osobisty poprzez pracę u podstaw – wyjściem na prostą”  w ramach  Priorytetu  VII Promocja 
Integracji Społecznej Programu Operacyjnego  Kapitał Ludzki 2007-2013; Działanie  7.1.  
„Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji”; Poddziałanie 7.1.1. „Rozwój  i 
upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej”, 

7) przyjęcia  Podprogramu na rok 2011 do Programu Aktywności Lokalnej (PAL)  dla Gminy 
Jeziorany na lata 2009-2013, 

8) sprzedaży działek niezabudowanych położonych na terenie Miasta Jeziorany, 
9) rozpatrzenia skargi Firmy Usługowej „PRONAD” na opieszałość Urzędu Miejskiego w 

Jezioranach, 
10) powołania komisji doraźnej Rady Miejskiej w Jezioranach i ustalenia przedmiotu jej działania. 
 
8. Stanowisko Rady Miejskiej w Jezioranach w sprawie przygotowywanej likwidacji Wydziału 

Pracy w Sądzie Rejonowym w Biskupcu. 
9. Przyjęcie protokołu II, III i IV sesji. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
11. Wolne wnioski i zapytania. 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi bądź propozycje zmian do przedstawionego 

porządku obrad? 
 
Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy w imieniu Burmistrza Jezioran zawnioskowała  
o wprowadzenie do porządku obrad uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
"Planu Odnowy Miejscowości Radostowo", "Planu Odnowy Miejscowości Franknowo", 
"Planu Odnowy Miejscowości Studnica", "Planu Odnowy Miejscowości Sołectwa Wójtówko". 
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania zaproponowanych zmian do porządku obrad.  
Rada jednogłośnie przyjęła zmiany do porządku obrad (obecnych 15 radnych).  
 
Po czym Pan Przewodniczący  odczytał porządek obrad po wprowadzonych zmianach. 
 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 
2. Wręczenie wyróżnień Mistrzom Sportu Szkolnego Gminy Jeziorany za rok 2010. 
3. Interpelacje i wnioski radnych. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
5. Uchwalenie budżetu gminy na 2011 rok: 

a) wystąpienie Burmistrza w sprawie projektu budżetu, 
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, 
c) opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych, 
d) odczytanie wniosków Komisji uwzględnionych przez Burmistrza w projekcie uchwały 

budżetowej, 
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e) odczytanie wniosków Komisji nie uwzględnionych przez Burmistrza w projekcie uchwały 
budżetowej, 

f) dyskusja nad projektem budżetu, 
g) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

 
6. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2011-2020: 

a)    wystąpienie Burmistrza w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany  
na lata 2011-2020, 
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, 
c) opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych, 
d) dyskusja nad Wieloletnią  Prognozą Finansową Gminy Jeziorany na lata 2011-2020, 
e) głosowanie nad uchwałą w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany 

na lata 2011-2020 . 
 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) planu pracy Rady Miejskiej na 2011 rok, 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości 

Radostowo", "Planu Odnowy Miejscowości Franknowo", "Planu Odnowy 
Miejscowości Studnica", "Planu Odnowy Miejscowości Sołectwa Wójtówko, 

3) przyjęcia programu współpracy gminy Jeziorany z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2011 rok, 

4) określenia trybu i zasad postępowania o udzielenie dotacji dla podmiotów niezaliczanych do 
sektora finansów publicznych i niedziałających w celu osiągnięcia zysku, sposobu jej 
rozliczania oraz kontroli wykonywania zleconego zadania, 

5) określenia warunków sprzyjających rozwojowi sportu w gminie Jeziorany, 
6) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

rok 2011, 
7) przyjęcia w 2011 r.  wniosku o dofinansowanie projektu systemowego pod tytułem  „Rozwój 

osobisty poprzez pracę u podstaw – wyjściem na prostą”  w ramach  Priorytetu  VII Promocja 
Integracji Społecznej Programu Operacyjnego  Kapitał Ludzki 2007-2013; Działanie  7.1.  
„Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji”; Poddziałanie 7.1.1. „Rozwój   
i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej”, 

8) przyjęcia  Podprogramu na rok 2011 do Programu Aktywności Lokalnej (PAL)  dla Gminy 
Jeziorany na lata 2009-2013, 

9) sprzedaży działek niezabudowanych położonych na terenie Miasta Jeziorany, 
10) rozpatrzenia skargi Firmy Usługowej „PRONAD” na opieszałość Urzędu Miejskiego w 

Jezioranach, 
11) powołania komisji doraźnej Rady Miejskiej w Jezioranach i ustalenia przedmiotu jej działania. 
 

8. Stanowisko Rady Miejskiej w Jezioranach w sprawie przygotowywanej likwidacji 
Wydziału Pracy w Sądzie Rejonowym w Biskupcu. 

9. Przyjęcie protokołu II, III i IV sesji. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
11. Wolne wnioski i zapytania. 

 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła porządek obrad (obecnych 15  radnych). 
 
Ad. 2. Wręczenie wyróżnień Mistrzom Sportu Szkolnego Gminy Jeziorany za rok 2010. 
 
Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran wraz z Panem Zbigniewem Czabryckim - 
Przewodniczącym Rady Miejskiej w Jezioranach wręczyli nagrody Mistrzom Sportu Szkolnego za rok 
2010. 
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Pan Przewodniczący odczytał treść dyplomu wręczanego poszczególnym sportowcom: 
„Sukces w sporcie okupiony jest zawsze wieloma wyrzeczeniami i ciężką pracą. To nie 

tylko rywalizacja z przeciwnikiem, ale i z samym sobą. 
Sport od zawsze był jedną z największych pasji świata. Pozwalał rozwijać nie tylko ciało i 

umysł, ale także kształtować osobowość człowieka. 
Gratulujemy wielu sukcesów na arenach sportowych, które wzbogaciły Ciebie, Twoich 

najbliższych i rozsławiły naszą małą ojczyznę – Jeziorany 
 
Życzymy dalszych sukcesów, rozwoju kariery sportowej i wzbogacania swojej 

osobowości o doświadczenia z życia codziennego. 
 

Życie ludzkie to jakby olbrzymie zawody sportowe,  
których jesteśmy zarówno uczestnikami, jak i widzami. 
      Antoni Gołubiew” 
 
Po czym nastąpiło wręczenie wyróżnień następującym sportowcom: 
 

1. SZYMON MORZY – WARCABY 
2. WŁADYSŁAW DALIGA – WARCABY 
3. ZUZANNA SUCHOCKA – WARCABY 
4. DARIA WASZCZUK – WARCABY 
5. CEZARY KORBUS – GIMNAZJUM – piłka 
6. GABRIEL RADZISZEWSKI – SZKOŁA PONADGIMNAZJALNA  
7. KACPER BRZEZIŃSKI – SP RADOSTOWO - ogólny 
8. MAGDA DYLEWSKA – SP FRANKNOWO - biegi 
9. NATALIA BŁASZCZYK – SP JEZIORANY - biegi 
10. DRUŻYNA JUNIORÓW MŁODSZYCH -  MKS JEZIORANY  - PALUCH PATRYK. 

 
Następnie wręczono dyplomy trenerom: 
 

1. STANISŁAW MORZY – WARCABY 
2. ANDRZEJ SZUWALSKI – GIMNAZJUM 
3. WIESŁAW CZERNIAKOWSKI – ZSP 
4. NATALIA WOROTNIK – SP FRANKNOWO i RADOSTOWO 
5. BARBARA JARKIEWICZ – SP JEZIORANY 

 
Ad. 3. Interpelacje i wnioski radnych. 
Nie było. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
 
Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran przedstawiał sprawozdanie z działalności 
między sesjami, które stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? 
Pytań nie było. 
 

Ad. 5. Uchwalenie budżetu gminy na 2011 rok: 
 

a) wystąpienie Burmistrza w sprawie projektu budżetu, 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy w imieniu Burmistrza Jezioran przedstawiła projekt 
budżetu gminy na 2011 rok, który stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
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b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, 
 
Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy przedstawiała opinie Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, które stanowią załącznik nr  2  do protokołu.  
 

c) opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych, 

 
Radna Romualda Szoka – Przewodnicząca Komisji Budżetu  powiedziała, że Komisja 
omawiała trzykrotnie projekt budżet i wszystkie spostrzeżone sprawy zostały w nim zawarte. 
Dodała, że budżet jest bardzo napięty, jednak wszystkie istotne kwestie zostały w nim 
zawarte. Zostały zachowane również wszelkie wskaźniki. Cieszy się, że są pozyskiwane 
środki unijne na realizacje inwestycji. Pracy przy budżecie było bardzo dużo, za co należą się 
podziękowania Panu Burmistrzowi, Panu Zastępcy Burmistrza i Pani Skarbnik.  
 
Radny Stanisław Kawecki – Przewodniczący Komisji Oświaty powiedział, że zadaniem 
gminy jest zaspakajanie potrzeb mieszkańców. „Na pewno ten budżet jest trudny. Czasem jest 
tak, że jedziemy trochę po krawędzi. Można by było zrobić bardzo bezpieczny, bardzo 
stabilny i wyrzucić szereg inwestycji. Ale gmina ma zaspakajać potrzeby mieszkańców, 
dlatego też na tyle na ile można te inwestycje są wykonywane. Można odciąć kanalizację, 
można zrezygnować z boisk, tylko, że z realizacji inwestycji odpowiadamy przed 
mieszkańcami. W tym roku wiele środków poszło na odśnieżanie dróg. Mieszkańcy  
w większości byli bardzo zadowoleni z odśnieżania. Dodał, że wiele środków finansowych 
jest przeznaczanych z budżetu gminy na oświatę, subwencja nie wystarcza w całości  
na pokrycie wydatków oświaty.” 
 

d) odczytanie wniosków Komisji uwzględnionych przez Burmistrza w projekcie uchwały 
budżetowej, 

Nie było. 
e) odczytanie wniosków Komisji nie uwzględnionych przez Burmistrza w projekcie 

uchwały budżetowej, 
Nie było. 

f) dyskusja nad projektem budżetu, 
 
Pan Burmistrz powiedział, jak przebiega proces aplikowania o środki unijne. „Jeżeli myśmy 
przygotowali pięć projektów, to musicie Państwo wiedzieć, że my nie jesteśmy w stanie 
przygotować tego w ciągu miesiąca. Jeżeli my byśmy chcieli wnioskować o pieniądze unijne 
na przykład na budowę obwodnicy, to cała procedura dotycząca budowy obwodnicy wraz z 
wykupem działek trwała około trzech lat. To jak Wy chcecie Państwo, żebyśmy my zdążyli z 
aplikacja do jakiegokolwiek wniosku. 
W tej chwili myślimy o tym, żeby budynek Zespołu Szkoły Ponadgimnazjalnej, tym bardziej, 
że nie wiadomo jakie będą jej losy, w przyszłości remontowany był pod ewentualne 
utworzenie Miejskiego Ośrodka Kultury, oczywiście po wygaśnięciu pięcioletniego okresu 
wniosku.  
Przypominam, że Urząd Marszałkowski, który ogłasza nabory nie przywiduje, jakie będą 
nabory, ale my musimy być przygotowani do tego, co gmina chce robić.”  
Następnie odniósł się do tematu budowy kanalizacji we Franknowie i Radostowie. 
„My mogliśmy pozyskać maksymalnie 2 586 000 zł. Tyle nam zostało po wybudowaniu 
kanalizacji w Tłokowie, czyli z 4 mln, które były przeznaczone na gminę, myśmy mogli sobie 
wymyśleć wniosek na 20 mln, ale i tak byśmy dostali tylko 4 mln. Czyli 16 mln moglibyśmy 
dofinansować z własnej jak gdyby kieszeni. Chodziło o to, że jak realizujemy w tej chwili 
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Tłokowo, gdzie stopień dofinansowania ze strony Urzędu Marszałkowskiego jest około 
1 300 000 zł, to zostało nam te 2 680 000 zł i na tyle mogliśmy aplikować, żeby pozyskać te 
środki na Franknowo i Radostowo. Kosztorysy były wyższe niż realne rzeczy, które później 
wychodzą po przetargach. Będziemy aplikować o całą kwotę 2 586 000 zł, żeby żadnej 
złotówki nie stracić z tego co Urząd Marszałkowski jest nam w stanie przekazać. Składamy 
na obwodnicę. W pierwszym rozdaniu na obwodnicę miało być 80% dofinansowania, 
minimalny projekt miał opiewać na 50 mln zł, a minimalny na 20 mln zł. Po dzisiejszym 
uszczegółowieniu maksymalne dofinansowanie jest 5 mln zł. Dlatego mimo wszystko 
przyłożymy się do tego tematu. Chciałabym żebyście państwo pamiętali o tym, że wszystko 
co robimy, to robimy w skali, czyli nie możemy robić tak, że może w 2013 roku urząd może   
ogłosi jakiś program i my zrobimy tylko jeden projekt budowlany i będziemy czekali, czy 
Urząd Marszałkowski faktycznie czy nie. My musimy być przygotowani z dużą ilością 
dokumentacji. Właśnie nasze ostatnie cztery lata były dlatego tak ciężkie, że musieliśmy masę 
dokumentacji przygotować. Po 1 stycznia tego roku wszelkie usługi poszły w górę. Nie tylko 
przy wzroście VAT-u. Chcę, żebyście Państwo wiedzieli, że dlatego robimy dokumentację za 
400 000 zł, po to, żeby pozyskać 2 mln zł.” 
 
Radny Krzysztof Grabowski: „budżet jak co roku jest pełny wyzwań, trzeba mieć wizję. Pan 
Burmistrz ma wizję. Od tej dobrej wizji będzie nam się żyło lepiej. To, że wzrósł dług, nie 
znaczy, że na koniec roku będzie on na takim samym poziomie. Trzeba szukać środków 
zewnętrznych, które pozwolą więcej zrobić. Przy tym budżecie będzie zrobionych szereg 
inwestycji mniejszych i większych. Po dużych dyskusjach nad budżetem możne mieć 
satysfakcję z jego kształtu i aby udało się jak najwięcej z niego wykonać.” 
 
Radny Leszek Boczkowski stwierdził, iż ma pytanie odnoście Rewitalizacji Jezioran: „mamy 
po stronie dochodów zapisaną kwotę na rewitalizację w wysokości 961 000 zł. Z informacji 
od Pana Zastępcy Burmistrza wiem, że nie mamy szans na te środki. Przegraliśmy sprawę w 
sądzie z Marszałkiem. Może udało się ustalić z jakiego programu jesteśmy w stanie pozyskać 
środki?” 
 
Pan Burmistrz odpowiedział, że będziemy aplikowali całą tą kwotę w programie trans granicznym. 
 
Pan Przewodniczący: „budżet zawsze jest trudny. Zawsze jest perspektywiczny, nigdy nie 
patrzymy na ten rok, na tą kadencję, tylko patrzymy daleko w przyszłość. Staramy się być 
gotowi w momencie, gdy jest ogłoszony program. Obawiam się naszego państwa. Subwencja 
oświatowa za mała, żeby utrzymać oświatę, subwencja dla Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej za mała… Państwo swoje kłopoty finansowe stara się zrzucić się tu do nas. 
Dorzucają nam coraz więcej obowiązków, a mniej pieniędzy. Zmieniają ustawę o finansach 
publicznych na niekorzyść samorządów. W którymś momencie nasze mądre myślenie po 
prostu nie wystarczy. Należymy do Związku Gmin Warmińsko-Mazurskich, jest konwent 
burmistrzów, myślę, że wszystkie samorządy mają podobne problemy i trzeba je poruszyć. I 
żeby ci wszyscy ludzie zrobili coś, aby przemówić do władz państwowych. My możemy 
rozmawiać o naszym problemach, ale to nie wystarczy. Następnie poprosił Pana Burmistrza, 
żeby poruszyć samorządy, rady pedagogiczne, aby coś robić w tym kierunku, aby poruszyć 
tych na górze. Gmina bierze wszystko na swoje barki, a góra zbiera laury.” 
 
Pan Burmistrz: „problem o których mówił Pan Przewodniczący istnieje wszędzie. Coraz 
więcej przerzuca się na samorządy, a środki finansowe za tym nie idą.” 
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Radny Leszek Boczkowski „podsumowując, co rocznie obraz budżetu pokazuje, że mamy 
coraz mniej środków z budżetu państwa. Obcinane są subwencje ogólne i oświatowe. Władza 
jest przekazywana samorządom. Podoba mi się inicjatywa Pan Zbigniewa Czabryckiego, żeby 
Pan Burmistrz przekazał nasz głos z innymi samorządami na forum Burmistrzów, żeby 
zarazić wszystkich innych tą inicjatywą Tyle władzy, ile pieniędzy. Co roku dokładamy 3 mln 
zł na oświatę. Mamy ten problem, mamy się z tym problemem zmierzyć i szukać 
oszczędności. Rządzący oddalają od siebie ten problem twierdząc, że dają nam tyle, ile 
wychodzi z algorytmu. Być może ten system jest zły, szkolnictwo w Polsce. Pieniądze 
powinny iść za uczniem i wtedy może coś by się zmieniło. Jednak najpierw byłoby trzeba 
określić koszt kształcenia takiego ucznia. Podsumowując myślę, że powinniśmy do tematu 
wrócić. Dziękuję.” 
 
Radna Aniela Gajdzis złożyła wniosek o zakończenie dyskusji. 
 
Na tym dyskusję zakończono. 
 

g) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 
 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
odczytał projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 15 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr V/13/11 
w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2011 rok  

stanowiącą załącznik nr 1  do protokołu 
 
 

Ad. 6. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2011-2020: 
a) wystąpienie Burmistrza w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany  

na lata 2011-2020, 
 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy w imieniu Burmistrza Jezioran przedstawiła projekt 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany  na lata 2011-2020, który stanowi załącznik nr  
3  do protokołu.  
 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, 
 
Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy przedstawiała opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

c) opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych, 

 
Radna Romualda Szoka – Przewodnicząca Komisji Budżetu  powiedział, że opinia wspólna 
Komisji Oświaty i Budżetu na temat Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na 
lata 2011-2020 jest pozytywna, a wszystkie wymienione w niej wskaźniki mieszczą się w 
dopuszczalnych normach.  
 

d) dyskusja nad Wieloletnią  Prognozą Finansową Gminy Jeziorany na lata 2011-2020, 
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Radny Krzysztof Grabowski: „prognoza długu została sporządzona prawidłowo i będzie 
służyła rozwojowi naszej gminy.” 
Na tym dyskusję zakończono. 
 

e) głosowanie nad uchwałą w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany 
na lata 2011-2020. 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
odczytał projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 15 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr V/14/11 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany  na lata 2011-2020 

stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu 
 
Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) planu pracy Rady Miejskiej na 2011 rok, 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 15 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr V/15/11 
w sprawie planu pracy Rady Miejskiej na 2011 rok 

stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu 
 
 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości 
Radostowo", "Planu Odnowy Miejscowości Franknowo", "Planu Odnowy 
Miejscowości Studnica", "Planu Odnowy Miejscowości Sołectwa Wójtówko, 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
odczytał projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 14 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr V/16/11 
zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości 

Radostowo", "Planu Odnowy Miejscowości Franknowo", "Planu Odnowy Miejscowości 
Studnica", "Planu Odnowy Miejscowości Sołectwa Wójtówko 

stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu 
 
 

3) przyjęcia programu współpracy gminy Jeziorany z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2011 
rok, 
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Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pani Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 14 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr V/17/11 
w sprawie przyjęcia programu współpracy gminy Jeziorany z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2011 rok 

stanowiącą załącznik nr 7 do protokołu 
 

4) określenia trybu i zasad postępowania o udzielenie dotacji dla podmiotów 
niezaliczanych do sektora finansów publicznych i niedziałających w celu 
osiągnięcia zysku, sposobu jej rozliczania oraz kontroli wykonywania zleconego 
zadania, 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pani Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 14 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr V/18/11 
w sprawie określenia trybu i zasad postępowania o udzielenie dotacji dla podmiotów 
niezaliczanych do sektora finansów publicznych i niedziałających w celu osiągnięcia 

zysku, sposobu jej rozliczania oraz kontroli wykonywania zleconego zadania 
stanowiącą załącznik nr 8 do protokołu 

 
5) określenia warunków sprzyjających rozwojowi sportu w gminie Jeziorany, 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pani Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 14 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr V/19/11 
w sprawie określenia warunków sprzyjających rozwojowi sportu w gminie Jeziorany 

stanowiącą załącznik nr 9 do protokołu 
 

6) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2011, 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Radny Krzysztof Grabowski - Sekretarz Obrad odczytał projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 14 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr V/20/11 
w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2011 
stanowiącą załącznik nr 10 do protokołu 
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7) przyjęcia w 2011 r.  wniosku o dofinansowanie projektu systemowego pod 

tytułem  „Rozwój osobisty poprzez pracę u podstaw – wyjściem na prostą”  w 
ramach  Priorytetu  VII Promocja Integracji Społecznej Programu Operacyjnego  
Kapitał Ludzki 2007-2013; Działanie  7.1.  „Rozwój i upowszechnianie aktywnej 
integracji”; Poddziałanie 7.1.1. „Rozwój  i upowszechnianie aktywnej integracji 
przez ośrodki pomocy społecznej”, 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 14 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr V/21/11 
w sprawie przyjęcia w 2011 r.  wniosku o dofinansowanie projektu systemowego pod 

tytułem  „Rozwój osobisty poprzez pracę u podstaw – wyjściem na prostą”  w ramach  
Priorytetu  VII Promocja Integracji Społecznej Programu Operacyjnego  Kapitał 

Ludzki 2007-2013; Działanie  7.1.  „Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji”; 
Poddziałanie 7.1.1. „Rozwój  i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki 

pomocy społecznej” 
stanowiącą załącznik nr 11 do protokołu 

 
 

8) przyjęcia  Podprogramu na rok 2011 do Programu Aktywności Lokalnej (PAL)  
dla Gminy Jeziorany na lata 2009-2013, 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pani Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 14 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr V/22/11 
w sprawie przyjęcia  Podprogramu na rok 2011 do Programu Aktywności Lokalnej 

(PAL)  dla Gminy Jeziorany na lata 2009-2013 
stanowiącą załącznik nr 12 do protokołu 

 
9) sprzedaży działek niezabudowanych położonych na terenie Miasta Jeziorany, 

Pan Przewodniczący zapytał jakiej jest stanowisko Komisji Oświaty i Budżetu w sprawie 
projektu uchwały? 
 
Radny Stanisław Kawecki – Przewodniczący Komisji Oświaty stwierdził, iż komisje na 
posiedzeniu, dnia 25 lutego wypracowały wniosek o niesprzedawanie działki nr 127/10. 
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania wniosku komisji. 
Wynik głosowania: 13 głosów „za” i 1 „wstrzymujący się” (obecnych 14 radnych). 
W związku z powyższym wniosek został przyjęty. 
 
Po czym przystąpiono do głosowania projektu uchwały dotyczącej sprzedaży działki 
niezabudowanej nr 260/1. 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
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Pytań nie było. 
Następnie odczytał projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 15 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr V/23/11 
w sprawie sprzedaży działek niezabudowanych położonych na terenie Miasta Jeziorany 

stanowiącą załącznik nr 13 do protokołu 
 

10) rozpatrzenia skargi Firmy Usługowej „PRONAD” na opieszałość Urzędu 
Miejskiego w Jezioranach, 

Pan Przewodniczący poinformował, iż Komisja Rewizyjna wypracowała stanowisko w 
sprawie skargi, które stanowi załącznik nr 14 do protokołu. Dodał, iż Komisja uznała skargę 
za uzasadnioną.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały uznającego skargę firmy 
„PRONAD” na opieszałość Urzędu Miejskiego w Jezioranach za uzasadnioną. 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
odczytał projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 15 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr V/24/11 
w sprawie rozpatrzenia skargi Firmy Usługowej „PRONAD” na opieszałość Urzędu 

Miejskiego w Jezioranach 
stanowiącą załącznik nr 15 do protokołu 

 
11) powołania komisji doraźnej Rady Miejskiej w Jezioranach i ustalenia przedmiotu 

jej działania. 
Pan Przewodniczący poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty i Budżetu 
radni wypracowali następujący skład Komisji Doraźnej do opracowania zmian w Statucie 
Gminy Jeziorany oraz Statutach Sołectw Gminy Jeziorany: 

 
1) Leszek Boczkowski 
2) Zbigniew Paweł Czabrycki 
3) Stanisław Kawecki 
4) Ewa Marianna Maculewicz 
5) Romualda Anna Szoka 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Odczytał projekt uchwały. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 14 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr V/25/11 
w sprawie powołania komisji doraźnej Rady Miejskiej w Jezioranach i ustalenia 

przedmiotu jej działania 
stanowiącą załącznik nr 16 do protokołu 
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Ad. 8. Stanowisko Rady Miejskiej w Jezioranach w sprawie przygotowywanej likwidacji 
Wydziału Pracy w Sądzie Rejonowym w Biskupcu. 
 
Pan Przewodniczący odczytał treść stanowiska i zapytał, czy są pytania do projektu 
stanowiska? 
Pytań nie było. 
Po czym przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 14 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła Stanowisko 
w sprawie przygotowywanej likwidacji Wydziału Pracy w Sądzie Rejonowym  

w Biskupcu 
stanowiące załącznik nr 17 do protokołu 

 
 
Ad. 9. Przyjęcie protokołu II, III i IV sesji. 
 
Protokoły z II, III i IV sesji udostępnione były do wglądu w dniu sesji. 
Następnie przystąpiono do przegłosowania przyjęcia protokołu z każdej sesji oddzielnie. 
W pierwszej kolejności przegłosowano przyjęcie protokołu z II sesji. 
Wynik głosowania: 15 głosów „za”. 
Po czym przegłosowano przyjęcie protokołu z III sesji. 
Wynik głosowania: 15 głosów „za”. 
Jako ostatni został przegłosowa protokół IV sesji. 
Wynik głosowania: 14 głosów „za”, 1 „wstrzymujący się”. 
 
Ad. 10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
Nie było. 
 
Ad. 11. Wolne wnioski i zapytania. 
Nie było. 
 

W związku z tym, że porządek obrad V sesji Rady Miejskiej w Jezioranach został 
wyczerpany Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach zakończył obrady V sesji 
dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach. 
 
 
        Protokołowała                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
    Anna Gleszczyńska                                                                    Zbigniew Czabrycki 

 


